
اخطار کمیته 
 انضباطی مس 

به لک
 تیــم فوتبــال مــس رفســنجان در 
هفتــه نهــم لیــگ برتــر بــه مصــاف 
پرســپولیس رفــت کــه در پایــان بــا 
نتیجه یک بر صفر شکســت خورد. 
بــا توجه بــه اینکه حامد لک ســابقه 
بــازی در پرســپولیس را داشــت، در 
رونــدی مرســوم بــه ســمت نیمکت 
پرســپولیس رفــت و بــا آنهــا خوش و 
بــش کرد. در این میان فیلمی از وی 
در فضای مجازی منتشــر شــد که او 
خطــاب بــه یکی از نیمکت نشــینان 
پرســپولیس کلمــه نامتعارفــی را بــه 
کار می بــرد. ایــن فیلــم در فضــای 
مجــازی به صورت گســترده منتشــر 
شــد و بازخورد زیادی داشت. بعد از 
این ماجرا، کمیته انضباطی باشگاه 
مــس رفســنجان حامــد لــک را برای 
حضور در جلســه دعــوت کرد. البته 
پیگیری هــا حاکــی از آن اســت کــه 
جریمــه مالــی بــرای او اعمال نشــده 
اســت و صرفــاً بــا تذکــر ایــن مســأله 

رفع شــده اســت.

 
واکنش عجیب 

منشا بعد از بازی 
پرسپولیس

در فوتبــال مهاجمــان وظیفه گلزنی 
را در زمیــن مســابقه دارنــد و اگــر 
منجــر بــه گل شــود معمــولاً جشــن 
شــادی بــه پــا می کننــد؛ امــا اوضــاع 
آقــای گلِ فصل بیســت و یکم لیگ 
برتــر ظاهــراً متفــاوت اســت. او در 
9 هفتــه اخیــر تنهــا شــاهد گلزنــی 
هم تیمی هایــش بــوده اســت. وی 
بعــد از بــازی پرســپولیس واکنــش 
عجیبــی از خــود نشــان داد که بعید 
می رســد نشــانه ناراحتــی باشــد. 
ایــن مهاجــم نیجریــه ای در ترکیــب 
اصلــی تیمــش مقابــل پرســپولیس 
در نیمــه دوم به عنــوان بازیکــن 
تعویضــی وارد زمیــن شــد. منشــا 
مقابــل تیــم ســابقش فرصت هــای 
خوب گلزنی داشــت، اما نتوانســت 
آنهــا را تبدیــل بــه گل کنــد تــا مانــع 
اجرای وعده بوســیدن ســر بیرانوند 
به عنــوان شــادی بعــد از گل شــود. 
بدماجرا  اینجا بود که محمد ربیعی 
ســرمربی مــس به شــدت در ایــن 
بــازی بابت موقعیت های از دســت 
رفتــه ناراحــت می شــد و واکنــش 
نشــان مــی داد. نکتــه عجیب  اینکه 
او در فصــل بیســت و دوم 2 ضربــه 
پنالتــی را )مقابــل هــوادار و ذوب 
آهــن( از دســت داده و شــرایطش 
بــه گونــه ای پیش رفت کــه حتی در 
تهران به صورت فیکس بازی نکرد. 
منشــا بعــد از بازی هوادار با انتشــار 
عکســی حــال ایــن روزهــای فوتبال 

خــود را »مزخــرف« خوانــده بــود.

 عباس زاده 
آقای گل جدید لیگ 

برتر تا پایان هفته نهم
محمــد عبــاس زاده، مهاجــم تیــم 
فوتبــال تراکتــور هــر ۳ گل تیمــش 
را مقابــل نفــت مسجدســلیمان به 
ثمــر رســاند تــا در پیروزی ارزشــمند 
نفــت  بــل  مقا تیمــش  نگــی  خا
مسجدســلیمان نقش اصلی را ایفا 
کــرده باشــد و بــرای اولین بــار موفق 
بــه هت تریــک در لیــگ برتــر شــود. 
مهاجم زهــردار تراکتور مقابل نفت 
نمایش بی نقصی داشت و همه کار 
در زمین مســابقه کــرد به طوری که 
موفــق بــه هت تریک شــد تا ســتاره 
میــدان لقــب گیــرد. او کــه پیــش از 
ایــن در ۸ هفتــه گذشــته ۳ گل بــه 
ثمــر رســانده بود در ایــن بازی ۳ گل 
دیگر بــه اندوخته های خــود اضافه 
کــرد تــا بــا ۶ گل بالاتــر از یورگــن 
لوکادیا، مهاجم هلندی پرسپولیس 
بــه تنهایی در صدر جدول رده بندی 
گلزنــان لیــگ بیســت  و یکــم قــرار 
گیــرد. از ســوی دیگــر ایــن بازیکــن 
۴ گل آخــر تراکتــور را زده اســت و 
در شــرایطی ایــن آمار را بــه نام خود 
ثبــت کــرده اســت کــه هیچ کــدام از 
گل هایــش را از روی نقطــه پنالتــی 
وارد دروازه حریفــان نکــرده اســت.

 zخبر

قاسم حدادی فر:

نشان دادیم تیم خوبی هستیم

حدادی فر مربی ذوب آهن درباره بازی تیمش مقابل اســتقلال می گوید: »بازی 
را خــوب آغــاز کردیــم و بخوبــی ادامــه می دادیــم. بــا ایــن حــال لحظــه آخــر عدم 
هماهنگی میان مدافع و دروازه بان تیم باعث شــد گل بخوریم. به نظرم نشــان 
دادیم تیم خوبی هستیم.« حدادی فر درباره وضعیت محمدمهدی قریشی که 
دروازه گاندوها را به اشتباه باز کرد، ادامه می دهد: »قریشی بازیکنی مثمرثمر 

و مــورد اطمینــان همه بوده و تاکنون عملکرد خوبی برای ما داشــته اســت.«

مصطفی احمدی:

برای شکست دادن استقلال به تهران می آییم

احمدی هافبک آلومینیوم اراک درباره بازی تیمش مقابل اســتقلال می گوید: 
»اســتقلال تیم خوبی اســت و نیازی به تعریف ندارد. بازی در ورزشــگاه آزادی 
برابر آنها ســخت اســت ولی شــک نکنید برای شکســت دادن این تیم به تهران 
می آییــم. تیــم مــا معمــولاً برابر تیم های بــزرگ نتایج خوبی می گیــرد.« احمدی 
در مــورد عملکــرد خــوب تیمــش در خط دفاع توضیح می دهــد: »ما فقط چهار 

گل خوردیــم، ولی می توانســتیم کمتر هم گل بخوریم.«
 

علی فیروزی:

مقابل سپاهان به سختی 11 نفر شدیم

فیــروزی مدیــر تیــم صنعت نفــت آبــادان دربــاره شکســت این تیــم مقابل 
ســپاهان می گویــد: »در بــازی بــا ســپاهان شــرایط ســختی داشــتیم. ما به 
ســختی مقابــل ســپاهان 11 نفر شــدیم. چند بازیکن ما دچــار مصدومیت 
و ســرماخوردگی شــده بودنــد کــه نتوانســتیم از آنها در بازی روز پنجشــنبه 
اســتفاده کنیــم. از بازیکنــی مثل طالب ریکانی که کاپیتان تیم ماســت به 

زور آمپــول توانســتیم در نیمــه دوم اســتفاده کنیم.«
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در آینه لیگ
11فوتبال ایران

 zبازتاب

بــل  مــس رفســنجان در بــازی مقا
پرسپولیس نتوانست طلسم را بشکند 
و شکســت خــورد. حســن جعفــری 
مدافــع مســی ها دربــاره ایــن بــازی 
می گویــد: »مــا عملکــرد خوبــی در ایــن 
بــازی داشــتیم امــا متأســفانه روی یک  
اتفــاق و یک ضربه پنالتی گل خوردیم. 
بازی برابر پرســپولیس همیشه سخت 
اســت ولی ما اواخر بازی می توانســتیم 
بــه گل برســیم کــه متأســفانه قســمت 
نبود. در فوتبال گاهی همه کار می کنی 
کــه ببــری امــا می بازی و گاهــی هم باید 
ببــازی امــا می بــری ولــی مــا از خودمان 
انتظــار داشــتیم حداقــل یــک امتیــاز 

را بگیریــم؛ بــا توجــه بــه رونــد بــازی هم 
بایــد این اتفــاق می افتــاد. فکر می کنم 
عادلانه تریــن نتیجــه بــرای ایــن بــازی 

تســاوی بــود.«
 جعفــری دربــاره صحنــه برخــوردش بــا 
وحیــد امیــری و قضاوت کوپــال ناظمی 
در ایــن بــازی توضیــح می دهــد: »مــن 
دوســت نــدارم دربــاره داوری صحبــت 
کنم چون داوران هم انســان هســتند و 
امکان دارد اشــتباه کنند. من همیشــه 
بــا دیــد مثبــت نــگاه می کنــم امــا در آن 
صحنــه مــن در ابتدا پس از برخورد درد 
داشــتم و متوجــه نشــدم و زمانــی کــه 
بــه خــودم آمــدم دیــدم کــه داور خطا را 

برعکــس اعلام کــرد.«
مدافــع مــس بــا اشــاره بــه اشــتباهاتی 
که در  بازی های گذشــته مس از ســوی 
داوران رخ داده، ادامــه می دهــد: »تــا 
زمانــی که VAR نباشــد، همــه اعتراض 
دارنــد اما اگر در مســابقات لیگ برتر از 
سیســتم کمک داور ویدیویی استفاده 
شــود، نــه تیمــی اعتــراض می کنــد و نه 
داورهــا بهانه ای دارنــد. اگر می خواهیم 
حق به حقدار برسد و فوتبال پیشرفت 
کند، باید هر چه سریع تر این امکانات 
مهیــا شــود کــه تیم هــا از داوری متضرر 
نشوند. شما در بحث تاکتیکی و فردی 
همــه کار می کنــی اما به یکبــاره داور به 

راحتــی بــا یــک اشــتباه نتیجــه بــازی را 
تغییــر می دهد.«

حســن جعفری درباره عملکرد خودش 
تا پایان هفته نهم می گوید: »توقع من 
از خودم بیشــتر است، تا اینجا رضایت 
کافــی نداشــته ام و دوســت دارم خیلی 
بهتر باشــم. الان هفته نهم تمام شــده 
و بعــد از دو هفتــه، لیــگ دو ماه تعطیل 
می شــود و ادامــه مســابقات مثــل یک 
فصــل جدیــد خواهــد بــود. باید هــم از 
نظــر تیمــی و هــم فــردی تــلاش کنــم تا 
خــودم را از لحــاظ عملکــرد، بدنــی و... 
بهتــر کنــم و بــه شــرایط مدنظــر خــودم 

برسم.«

حسن جعفری: روی یک اتفاق گل خوردیم
نوری: بر خلاف جریان بازی، باختیم

 لیگ را بعد از 9 هفته چه طور 
ارزیابی می کنید؟

لیــگ هنوز و پس از گذشــت 9 هفته 
از آغاز به آن پویایی که باید نرســیده 

است. 
از طرفــی وقفه هایــی کــه در میانــه 
مســابقات می افتــد باعــث شــده 
تــا فاصلــه تیم هــا بــه هــم نزدیــک 
شــود و بــر همیــن اســاس آنهایــی 
کــه هزینــه کمتــری کرده انــد یقــه 
نــد.  تیم هــای پرهزینــه را گرفته ا
همیــن موضــوع باعــث جذاب تــر 
شــدن لیــگ می شــود. در مجمــوع 
امســال مســابقات سختی را به علت 
وقفه هایــی کــه در میانــه رقابت هــا 

اســت، داریــم.

سپاهان و ذوب آهن را چطور 
دیدید؟

ذوب آهــن تیــم خــوب و باانگیــزه ای 
اســت کــه از بازیکنــان جــوان بهــره 
می بــرد. بازیکنانــی کــه بــا دوندگــی 
بســیار زیاد جلوی حملات مســتقیم 
تیم هــای بــزرگ را می گیرنــد. ایــن 
تیــم در طــول برگزاری 9 هفته، هفت 
تســاوی، یک پیروزی و یک شکست 
کســب کــرده اســت. اتفاقــی کــه 
می توانســت در بســیاری از بازی هــا 
رخ ندهــد. بــه نوعــی می تــوان گفــت 
ذوب آهــن در دو ســوم مســابقات 
نتیجه خوبی نگرفته و تنها یک سوم 
را بــا موفقیــت پشــت ســر گذاشــته 
اســت. نتیجــه ایــن تیــم در لیــگ 
نــه خــوب و نــه بــد اســت. آنهــا بــه 
ماننــد بازی هــای فصــل گذشــته در 
آن بازی هایــی کــه بایــد پیــروز شــوند 

پیــروز نمی شــوند.

 اما مقابل برخی مدعیان 
خوب بودند.

بلــه، بــه همیــن دلیــل امیــدوارم 
شــاگردان تارتــار در پایــان فصــل 
حســرت امتیازهایــی کــه از دســت 
داده انــد را نخورنــد. ذوبی هــا در ایــن 
فصــل مقابــل تیم هایــی همچــون 
مــس   ، ر کتــو ا تر  ، لیس ســپو پر
رفســنجان به تســاوی رســیده است 
و مقابل پیکان هم به پیروزی رسید. 
بنابرایــن همان طــور کــه گفتــم نتایج 
آنهــا نــه خیلــی عالــی و نــه خیلــی بــد 
اســت. امــا همچنــان ایــن تیــم در 
ایــن چنــد هفتــه امتیــازات مهمــی از 
بازی هــای داخــل خانــه را از دســت 
داده، اتفاقــی کــه اگــر ادامــه پیــدا 
کند، خبر خوبی برای شاگردان تارتار 
نیســت. البتــه بایــد بــه یــاد داشــته 
باشــیم کــه شــرایط ذوب آهــن هــر 
چــه از زمــان آغــاز لیــگ بگــذرد بهتــر 

می شــود. هــر چنــد کــه ایــن نتایــج 
خیلــی نامطلــوب هــم نیســت.

و سپاهان.
دربــاره ســپاهان بــا ژوزه مورایــس هــم 
بایــد بگویــم کــه در لیگ بیســت و دوم 
چند تیم مانند، استقلال، پرسپولیس، 
سپاهان، فولاد و گل گهر در مسابقات 
حضــور دارنــد کــه هزینــه زیــادی بــرای 
کسب نتیجه خوب در بیست و دومین 
دوره لیــگ برتــر فوتبــال ایــران کرده اند 
و ایــن موضــوع دربــاره ســپاهان هــم 
صــادق اســت. امــا ایــن تیــم طــی چند 
هفته اخیر آن گونه که باید و نسبت به 
هزینه هایــی کــه کرده موفق به کســب 
نتیجه نشــده اســت. بر همین اســاس 
انتظــار هــواداران از طلایی پوشــان 
بــرآورده نشــده اســت. چــرا کــه فاصله 
تیم هــای لیگ برتر به خاطر وقفه هایی 
کــه در میانــه مســابقات افتــاده به هم 

نزدیک شــده اســت.

کی روش بازگشت دوباره ای به 
تیم ملی داشت و...

بــه هــر حال تیم ملی زمان کمی برای 
برگــزاری اردوی آماده ســازی دارد، 
موضوعــی کــه عملکرد ایــن تیم را در 
جــام جهانی تحت تأثیر قرار می دهد 
و باعــث می شــود ایــران نتوانــد به آن 
هــدف نهایی که در رقابت های پیش 
رو دارد برسد. اردو هایی که کی روش 
بــرای ریــکاوری هــم می گــذارد خوب 
اســت امــا بــا توجه به اینکــه 9 الی 10 
بازیکن اصلی تیم ما لژیونر هســتند 
و در تیم هــای خارجــی حضــور دارند؛ 
اینکــه آنهــا تمرینــات مقطعــی را از 
دســت می دهند، تأثیر این تمرینات 
را از بیــن می بــرد. در کل تیــم ملــی 
توانایــی رســیدن بــه آن هــدف نهایی 
را دارد امــا کمبود زمان برای برگزاری 
اردوی آماده ســازی کار را ســخت 

می کنــد.

نتایج ذوب آهن نه عالی است نه بد

رسول کربکندی: سپاهان انتظارات را 
برآورده نکرده است

رسول کربکندی، بازیکن و سرمربی سابق تیم ذوب آهن بر این باور است که لیگ برتر فوتبال ایران پس از گذشت 9 هفته به آن پویایی که باید نرسیده است.

 تیم ملی زمان کمی 
برای برگزاری اردوی 

آماده سازی دارد، 
موضوعی که عملکرد 

این تیم را در جام 
جهانی تحت تأثیر 

قرار می دهد و باعث 
می شود ایران نتواند 

به آن هدف نهایی 
که در رقابت های 

پیش رو دارد 
برسد. اردو هایی 
که کی روش برای 

ریکاوری هم 
می گذارد خوب است

سمیه مهدی پور
خبرنگار


